
PROTOKOL Nr XIr201r
obrad XI sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytei w dniu 30 czerwca zOfl roku

Ustawowy stan Rady Miejskiel2l, obecnych na sesji 21 radnych (100%).

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedfug zal4czonych list obecnoSci.

Porz4dek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno$ci obrad

2. kzedstawienie porz4dku obrad )il sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad )il sesji Rady Miejskiej
4. Interpelacje i zapytania radnych
5. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i sottysow
6. Spiawozdanie z dzialalnoSci Miejsko-Gminnego O$rodka Pomocy Spolecznej

w Ostrzeszowie za rok20l0
7. Sprawozdanie roczne z wykonania budzetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w

za 2010 rok
8. Sprawozdanie finansowe jednostki samorzqdu terytorialnego za20l0 rok
9. Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Ostrzesz6w

(stan na 3l grudnia 2010 roku)
10. Uchwala Nr SO - 0954l9l4lKal20l1 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 7 kwietnia 201 I roku
I l. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w
12. Uchwala Regionalnej lzby Obrachunkowej w sprawie opinii wniosku Komisji

Rewizyj nej dotycz4cego udzielenia absolutorium
13. Dyskusja
14. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budzetu Miasta i Gminy Ostrzeszbw za 2010 rok (nr 43l20ll)

b) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z wykonania budzetu

zaZ}IO rok (nr 44l2}ll)
15. Sprawozdanie finansowe Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzeszow za 2010 rok

@r a7l}orr)
16. Sprawozdanie finansowe Ostrzeszowskiego Centrum Kultury za20l0 rok (nr 4612011)

17. Odpowiedzi na interpelacje \ zapytania
18. Sprawy rbirne i informacje
19. Zakahczenie

Do u-ktu l-eo Otwarcie i stwierdzenie nrawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady )il sesji Rady Miejskiej i sffi/ierdzil, ze sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-lcu 2-eo Pmcdstawienie poruadku obrad XI sesii Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil

porz4dek obrad, ktory radni otrzymali z z,aproszeniem na dzisiejsze obrady.

Do p-ktu lgo lVvb6r sekretana obrad XI sesii R:rdv Mieiskiei
Przewodncz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radnego Henryka
Mackanid na sekretarza obrad dzisiejszej sesji. Radny Henryk Mackanii
wyrazrt zgodg na kandydowanie
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Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w ,,zd') wybrala radnego Henryka

Mackanii sekretarzem obrad )il sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-go Interoelacie i zapvtania radnvch
n"O"y ZUigniew Kajser zglasz1 ze bgd4c na targowisku miejskim w dniu

dzisiejszym (dziefr targowy), zauwaty\ iz z terenu, 1,t6ry niedawno zostal

uprzetniety i przygotowany dla potrzeb handlujqcych, osoby te sq przega-

niane. Sam rowniez zostal w ten sposob potraklowany, w rezultacie czego

uszkodzil samoch6d. W zwiq,zku z powy2szym prosi o.

- poinformowanie o podjgtych dzialaniach,
- propzycj g rozwi qzania zaistnialej syruacj i
W zwi4pku z obowiq,zywaniem nowych przepis6w reguluj4cych funkcjo-

nowanie kqpielisk wodnyctr, pyta o syfuacjg w Ostrzeszowie.Czy to prawda,

ze nasze kqpielisko nie zostalo zgloszone do badari sanitarnych. Je$li tak, to

czy kqpiel bgdzie podejmowana na wlasn4 odpowiedzialno$c.
Wimieniu pracownik6w,,Drop" prosi o udzielenie odpowiedzi na postulat

zNoiony na jednej z poprzednich sesji dotycz4cy wykonania dojScia z zaHa-

du do przej$cia dla pieszych. Poszerzapytame o przej$cie dla pieszych

i zjazd na Os. Piastow z drogi kraiowej nr I l.
Radny Marek Czwordon zaPYtuje:

- czy przewiduje siq uzupetnienie nawierzchni chodnikq z kt6rego

korzystajq osoby poruszajqce sig z ul. Daszyfiskiego przezAleje Wojska

Polskiego do nowo wykonanego ciagu pieszo-rowerowego z kostki

brukowej wzdluz ulicy Kqpielowej (odcinek ok. 50 m od przejScia dla

pieszych do ul. Kqpielowej),
- dlaczego na ulicy Wielunskiej po remoncie zostawiono fragment betonu

w miejicu, kt6re sluZylo do zanrymowania sig samochod6w,

- dlaczego, je$li w mediach tyle sig m6wi o pszczolach i ich ochronie,

po"*oiono na wyciqcie lipy na ul. Powstat'rc6w Wlkp. przy skrzy2owTiu
zvl. Okrzei napoczqtku kwitnienia, natomiast nic sig nie robi w sprawie

lipy rosn4cej 50 m dalej, a kt6ra od roku jest sucha-
proii o wyjaSnienie na jakiej podstawie 100 akacji wzdtui drogi krajowej

nr l1 zostalo zafrraczonych do wycigcia.
Radny Kazimierz Bacik poinforrnowal, zebyt $wiadkiem sytuacji na ul.

Mikorskiej kiedy chlopiei na rowerze wyjechal z posesji wprost pod nad-

jezdzajqcy ru*orh6d i tylko reakcja kierowcy pozwolila unikn4c tragedii,

iugeruji podobnie jak na zebraniu soleckim koniecznosi ustawienia znakow

ogianic"ijacych prpdko$6 do 49 lnn/h na ul. Mikorskiej i Lazurowej.
Obie ulice s4 drogami przelotowymi co zachgca do iudy z nadmiern4

prgdko$cia. Widoi"noSi na tym terenie jest ograni czona a niektore posesje

majduj4 sig bezpo$rednio prry jezdn| to wszystko przemawia za koniecz-

nofciq tekiego rozwiq.zania.
Radny Henryk Mackanit nryraca uwagg, 2e ustawienie znakow drogowych

nie rozwiq,ze problemu bezpieczefistwa, musi byi kto6 kto bqdzie egzekwo-

wal ich przestrzeganie. Patrole Policji kontroluj4 drogi gl6wne, np- drog4

krajowq nr 11. Brak natomiast kontroli na drogach wiejskich gdzie prpdko6c

jesi ograniczonado 40 kn/h. Prosi o skierowanioe sprawy do Policji.

Radny Andrzej Ogorkiewicz w imieniu mieszkanc6w zwraca sie do Burmi-

strza o wyjaSnienie czy bgdzie budowany chodnikow na drodze nr 449

od drogi nr I I do wsi Roj6w. O ile tak to czy w og6le sq plany i projekty

wykonania tego chodnika, oraz kiedy.
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Prosi o podjgcie dziatafi w sprawie budynku, stanie ruiny nawieidzie do

miasta od strony Kgpna.
Radny Ryszard Szymat'rski proponuje, aby na kolejnej sesji Rady Miejskiej

wysfuchac informacji w sprawie przeksztalcenia Zespolu Zaktadow Opieki
Zdrowotnej w spolkg prawa handlowego - taka ddecyzjE podjqla Rada

Powiatu w dniu 29 cze,rwca br. Na czyrn przeksztalcenie bedzie polegac.

Czy nie trzebabgdzie za niekt6re uslugi dodatkorvych odplatnoSci.

i wnioski
Nie bylo.

Snolecznei w Ostneszowie za rok 2010

Ctr zegoru Ryc erski - Dyrelctor Miej sko- Gminnego O $rodka Pomo cy

Spolecznej przedstawil powyzsze sprawozdanie-

Sprawozdanie bylo tematem wsp6lnego posiedzenia statych Komisji
Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zalqcznlk do protokolu'
Radny Edward Skrzypek zapytal czy otrrymamy Srodki na wyposiuZenie

nowego budynku przy ulicy Pocztowej.
Grzegorz Rycerski wyja$nil:
- Srodkow na wyposaeenie nie otrzymamy - mamy odpowiedi negatywn4,

- program inwestujq w siebie.

Radny Jan Gor a zapfije czy po kursi e jgzyka angielskiego jest egzamin.

Grzegorz Rycerski odpowie dzial, 2e tak.
Radny Henryk Mackanii stwierdzll,2e co roku wzrasta odplatnoSd za po-

byt w Domu Opieki Spolecznej - jest juz bardzo wysoka.

R adny Zbigniew Kajser zapytuje czy brani byli pod uwagQ w programie

inwestujg w siebie iebrz4cy pod marketami-

GrzegorzRycerski odpowiedzial, 2e tak- nawet I osoba z marginesu

podjgla dzialalnoSi.

za 2010 rok
M"ti"* Witek - Burmistrz przedstawil sprawozdanie roczne z wykonania

budzetu za 2Q10 rok.
Sprawozdanie zostalo om6wione na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zalqcznlk do protokolu-

ie fina
lo"ef g"kiewicz - Skaftnik zapomal Rade z powyhszym sprawozdaniem

finansowym.
Sprawozdanie bylo szczegolowo om6wione na posiedzeniach Komisji:

- Budzetu iPrzestrzegania Prawa,

- Rewizyjnej.
Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokotu.

0 rok
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(sten na 31 erudnia 2010 roku)
Pa*et U$ciro*ic" - Zastgpca Burmistrza przedstawil powyzsz4 informacjg-

Informacja stanowi zal4cznik do protokotu.

Do n-ktu lO-so Uchwala Nr SO - 0954/9/4/trfu/2011 Skladu Onekai4ceso Resionalnei
Izbv Obrschunkowei w Poznaniu z dnia 7 lffiietnia 2011 roku
J6zef Bukiewicz - Skarbnik zapoznal Radg z powyiszq uchwal4
Uchwala stanowi zal1cznik do protokolu.

za20l0 roku.
Stanowisko stanowi zal4cznik do protokolu.

Komisii Rewizvinei dotvczaceso udzielenia absolutorium
Przewod niczqcy Rady Miej skiej zapoznal' Rade

z uchwal4 Nr SO-0955 /5Sl4fkal20l I Kolegium Regionalnej Izby Obrachun-

kowej w Poznaniu z dnia 22 czerwca}Oll roku w sprawie wyriuenia opinii
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w o udzielenie

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Ostrzesz6w 2a2010 rok.

Uchwala stanowi zalqcznTk do protokolu.

Do n-ktu llso Dvskusia
naOny Slawomir Odrobinski - Przewodnicz4cy Komisji Budzetu i Prze-

strzegani a Prawa poinformowal, ze Komi sj a szczeg<rtowo pr zeanalizowala

wykonanie budzetu za 20IO rok.
Niepokoj4ce jest to, 2e dochody nie pokrywaj4 wydatkow i korzystamy

z kredytow.
Radny Adam Zawada- Przewodnicz4cy Komisji Gospodarki Komunalnej

i Rolnictwa podkre$lil, ze Komisja skupila sig na inwestycjach drogowych-

Ponadto oorazwigcej Srodkow wydajemy na zimowe utrzymanie drog

i wysokie byly w 2010 roku.
Radny Zbigniew Kajser stwierdz a, 2e materialy dotycz4ce wykonania budzetu

za 20lA rok s4 konkretne.
Drastyczne zadluhenie gminy 45,4Yo w stosunku do wykonanych dochod6w-

Zapytuje.
- czy obowiqgkowe jest sciqganie optat adiacenckich,
- czy udzialy w spolce EKO-REGION wynoszq ok. 5o/o,

- sry mamy przedstawicieli w Zarzqdzie, Radzie Nadzorczej spolki
EKO.REGION,

- jakie przycryny nie otrrymania dotacji na III etap budowy ul. Jana Pawla II-

Siwierdra-niskie dochody w podatku od osob prawnych i w podatku rolnym,

wysokie dofinansowanie do tenisa stolowego - Klubu ,"Piast".
Wnosi o realne planowanie np. remont ul. Kqpielowej-
Mariusz Witek - Burmistrz odpowiedzial:
- zadluienie gminy to decyzje Swiadorne podejmowane przez RadE Miejsk4

(np. budowa krytej plywalni, itP.),

Radny Henryk Kajser - Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej przedslawil

stanowisko Komisji w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budzetu
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- oplaty adiacenckie moze wprowadzi( Rada Miejska - nie s4 obligatoryjne,

- podatek od osob prawnychuzaleiniony jest od kondycji zakladow pracy

na terenie gminy,
- frodki dla Klubu ,"Piast" - na szkolenie dzieci i mlodziezy,
- nie mamy przedstawiciela w EKO-REGIONIE,
- inwestycje drogowe to przewuinie inwestycje dwuletnie - Rada Miejska

podejmuje uchwalg.
Pawel U$cinowicz - ZastgpcaBurmist rza wyja$nil, 2e w sprawie dotacji

na III etap budowy u[. Jana Pawla II skladali$my wniosek i zostaliSmy

zakwalifikowani - umieszczeri na li$cie dodatkowej
Do 30 wrze$nia jest termin zlozenia wniosku o $rodki na budowg ul. Jana

Pawla II (Srodki z tzw.Schetynowki).
Przewod nicz1cy Rady Miej skiej podkreslll, 2e sA samon4dy, kt6rych

zadtuienie dochodzi do 6OYo.

Do n-ktu 14-go Podiecie uchwal w sorawie:
a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

(nr 43/2011)
Mariusz Witek - Burmi strz przedstawil powyzszy projekt uchwaly-
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosow ,,zdr) podjgla uchwalg.

Uchwala Nr XU6S/2011 stanowi za\4cznik do protokolu-

z wvkonania budietu za 2010 rok (nr 4412011)
gO*atO Skrzypek - Prewodnicz4cy rady Miejskiej przedstawil

powyzszy proj ekt uchwaly.
Rada Miejska jednoglo$nie (21 glosow ,,2&") podjqla uchwalg.

uchwala Nr Xu69l2oll stanowi zalEcznlk do protokotu.

Stanislaw Wabnic - b. Burmistrz podzigkowal Radzie Miejskiej,
pracownikom Urzgdu Miasta i Gminy za pomoc w realizacji budzetu

w 2010 roku (l 1 miesiecy) arau zycryl Burmistrzowi i Radzie Miejskiej

pomySlno3ci w realizacii budZetu 2}ll roku i zyciu osobistym-

ird*i.tg Witek - Burmistrz podzigkowal Radzie Miejskiej zaudzielone

absolutorium i pracownikom zarealizacjg budhehtw 2Ol0 roku oraz

zapenil, Ze dotoiry starat'r by budz et 2Ol I roku byl realizowany zgodnie

z potrzebami.
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej pogratulowal

BurmistrzomjednogloSnie udzielone absolutorium oraz rdnym za pomoc

w realizacji budzetu w 2010 roku.

Przewodnicz4cy Rady Miej gkiej oglosil 3 O-minutowQ przerwQ

w obradach sesji (godz. l2D - l}u).

Po przerwie na obrady nie wr6cil radny Adam Boci4ga.

b)
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Ostrzesz6w za 2010 rok (nr 4712011)

nenata t fo*icka - Dyreklor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy

przedstawila powyzsze sprawozdanie.

Spta*o"danie bylo szczegolowo om6wione na posiedzeniu wspolnym

stalych Komisji Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zalqcznlk do protokolu'

Dyrektor przedstawila r6wniez projekt uchwaly w sprawie zatwietdzenia

,pr"*o"Oania finansowego i rozliczenia wyniku finansowego Biblioteki
Publicznej Miasta i Gminy.
Uchwala zostala przezRade Miejskqpodjgta jednogloSnie (20 glosow ,,zd')'
uchwala Nr Xu?of}}ll stanowi zalqczn\k do protokotu.

za 2010 rok (nr 4612011)

ertur Derewiecki - Dyrektor Ostrzeszowskiego Centrum Kultury
przedstawil powyzsze sprawozdanie-

bpru*o"danie bylo szczeg6lowo om6wione na posiedzeniu wsp6lnym

stalych Komisji Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zalqcznrk do protokotu'
Dyrektor przedstawil rowniez projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia

sprawozdania fi nansowego i rozliczenia wyniku fi nansowego O strzeszow-

skiego Centrumj Kultury.
Uchwala zostali przezRade Miej sk4 podjqta jednoglo$nie (20 glos ow ,,zt').
uchwala Nr XvT I/2011 stanowr zat4cznik do protokotu.

Na obrady wr6cil radny Adam Boci4ga.

- zgodnie z hyczeniem radny Zbigniew Kajser otrzyma odpowiedZ

na piSmie,
- z47111a;zone do wycigcia drzewa znajduje siQ przy drodze krajowej nr 11,

- znaki drogowe trzeba respektowac. Na ul. Mokorskiej nie znaku ogranic-

zaj6cego pigdkoSc - poczynimy starania ustawienia wnioskowanego znlku

- o U"aowg chodnika bA Aiogi krajowej nr I I na ul. KoSciuszki w kierunku

Rojowa wnioskujemy co roku.
Przewod nicz4cy Rady Miejskiej poinformowal, ze jest czlonkiem Rady

Nadzorczej Ze spofu Zakladfw Opieki Spolecznej -

naAny naa- Zawadauwaz4 Ze tablica promocyjno-informacyjna promu-

jqca kryty basen ,,Oceanik" znajduj4ca sig na ul. Kqpielowej jest malo

atrakcyjna i nalezaloby jq zmienic.

Sugerujl opracowanie i podjgcie akcji promocyjnej dla punktu widokowego

naBalczynie, np. postawienie drogowskaz6w na drodze nr I I oraz remon-

towanej utiry Kqpielowej orazzapewnienie miejsc parkingowych u podno-

haBalczyny.
Burmistrz poinformowal, 2e ptzygotowujemy dokumenty do wykupu

gruntu pod parkingqrzy BalczYnie.

Mariusz Witek - Burmistrz'.
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Radny Zbigniew Kajser wnosi o zdyscyplinowanie kierownik6w i spolek

(nie uczestnicz4c4 w obradach sesji lub wczesniej wychodza) podleglych

Radzie Miejskiej.
Burmistrz poinformowat, 2e w roku biez4cyrn bedzie przeprowadzony

remont ulicy Gen.Sikorskiego od ul. Sportowej do ul. Przemyslowej.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinforrnowal, ze kolejna sesja Rady

Miejskiej planowana jest na dziefr 15 wrzeSnia br.

Stale Komisje Rady winny odbywai posiedzenia od polowy miesi4ca

sierpnia br-
Zyczyl radnym milego wypoczynku.

Do p-ktu 19-so Zakoficzenie
Ptre*rdricrecy Rady Miej skiej kr6tko podzumo w a\ przebieg obrad sesj i,

podzigkowal wszystkim zaudzial w obradach i zamkn4l obrady )il sesji

Rady Miejskiej.

Rada podjgla 4 uchwaly.
Rada iotpo"rgla obrady o godzinie l0@, azakohczylao godzinie l3A

Sekretalz
obrad XI sesji Rady Miejskiej

- {4 1+ '^'41
HenrTk Mackani6

Protokolowala:

r.,rrcz4cY
;:.I S KT E.I

rz),peh


